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"Merknader til høringsnotat om endringer i barnehageloven" 
 
iser til høringsnotatet som er sendt ut. Etter å ha lest igjennom det, er det en del 
om e
V
k
 

m ntarer jeg kunne tenke meg å komme med. 

1. For oss som privat barnehage er det viktig at det er krav om full åpenhet i 
forbindelse med de kommunale tilskuddene både til kommunale og private 

 en barnehager, helt ned til minste krone, slik at en kan se at det faktisk skjer
rettferdig fordeling, og at beløpene kan etterprøves. 

2. I forbindelse med fordelingen står det nevnt at midler skal bli tatt fra fri 
kommunale inntekter – hva hvis en kommune går med underskudd, og det ikke 
er noen midler å ta av? 

3. Etter å ha sett i papirene, så er det mange fine ord, men ingen konkret nøkkel for 
beregning, er det da tanken at kommunen skal lage lokale løsninger. Dette kan 
nok enkelte plasser fungere bra, men ut i fra de erfaringer en kan se, etter at PBL 
har rotet litt i dette med skjønnsmidler, så bør det være en mye klarere 
retningslinje på hvordan det skal skje. I Rogaland hadde en av kommunene klart 
å ikke redegjøre for 13 millioner, som i utgangspunktet var skjønnsmidler. 
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4. Når det gjelder utforming av den nye §14, så er det viktig at enkelte barnehager 

ikke får fortrinnsrett, sett i forhold til andre. Det skal jo være en likeverdig 
behandling. Jeg stiller meg derfor kritisk til forslag nr. 4, der det står ” Barnehager 
som søker om godkjenning etter 2009, og som følge av dette er godkjent, jf. §§ 10 og 
11, har rett på kommunalt tilskudd dersom finansiering av barnehagen ikke 
medfører vesentlige negative følger for tilsvarende virksomhet i kommunen.”  Slik 
jeg ser dette, så er dette et forslag som legger opp til en overstyring av markedet, 
der kommunen kan gå inn og bestemme. Her bør vel de som selger ”den beste 
varen”, få gjøre dette og de som ikke klarer det legge ned, eller er det ikke det 
som er meningen. Jeg vil da tro at en får en meget bra kvalitet på barnehagene. 

 
 
 
åper dere tar dere tid til å se på mine synspunkter og send meg gjerne en 
ilbakemelding. 
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Med hilsen 
Lars Petter Brattham
Daglig leder 
Lysskar Barnehage 
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